

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No.: 20037

4th January, 2021

Dear Parents/ Guardians,

Suspension of S6 In-person Classes

Our school was informed by a staff member on 4th January, 2021 that he has been preliminarily tested positive for COVID-19. The last day the staff member returned to school was 19th December, 2020. The staff member concerned did not return to school during the Christmas holidays. However, to play it safe, our school will suspend S6 in-person classes from 5th January, 2021 to 9th January, 2021 while waiting for the advice from the Centre for Health Protection (CHP). Online classes will be arranged for S6 during the above period.

Our school will continue to strengthen the cleansing and disinfection of the school premises. We will inform parents and students of the latest situation as early as possible.

We would like to urge parents to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19, based on the health advice from CHP. For details, please refer to <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/health-advice.html>.

We will keep close contact with CHP and closely monitor the health conditions of our staff and students. If parents want to obtain more information of COVID-19, please refer to the relevant website: <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html> or call the CHP hotline (Phone number: 2125 1111 / 2125 1122). For enquiries on situation of school, please call the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20037

敬啟者：

暫停中六級面授課堂

本校於2021年1月4日獲一名職員通知初步確診2019冠狀病毒病。該職員在聖誕假期前的上班日為2020年12月19日，該職員並沒有於聖誕假期間回校工作。但為謹慎起見，學校將於2021年1月5日至9日暫停中六級面授課堂，並等待衛生防護中心的指示。上述期間中六級課堂將改以網上形式進行。

學校將繼續加強校園的清潔及消毒工作。如有最新進展，學校會儘快通知家長和學生。

學校在此再三促請各位家長應依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施，詳情請瀏覽 <https://www.coronavirus.gov.hk/chi/health-advice.html>。

學校會與衛生防護中心保持聯繫，密切監察本校師生的健康情況。家長如欲查詢更多有關2019冠狀病毒病的資料，可瀏覽相關網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/index.html> 或可致電衛生防護中心熱線(電話：2125 1111/ 2125 1122)；如欲了解學校情況，可聯絡校務處(電話：2711 8175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年1月4日